
Protokoll KUFO BORG Årsmøte 2023  

Valg av referent: Elise Frøyen. – Ble godkjent ved akklamasjon.  

Valg av møteleder: Kristine Lund Almås – Ble godkjent ved akklamasjon. 

 

Sak 1 - Innkalling og saksliste til godkjenning.  

Godkjent ved akklamasjon. 

 

Sak 2 – Gjennomgang av årsmelding 2023 

Årsmeldingen ble lagt frem ved Anne Sigrid Kristiansen, sekretær i styret til KUFO Borg. 

Det ble poengtert noen skrivefeil i årsmeldingen som rettes opp:  

1) «Styrets sammensetning 2020» skal endres til «Styrets sammensetning 2023».  

2) «Diakoniforbundet» skal endres til «Diakonforbundet» i årsmeldingen.  

3) Trykkfeil i årsmelding under punkt «Områdetillitsvalgte»: «Eise Frøyen» skal endres til «Elise 

Frøyen».  

4) Johannes Halvorsen skal ut av listen over de som har vært med i intervjuprosesser, Elise Frøyen skal 

inn.  

 

Årsmelding er godkjent med de endringer som står ovenfor ved akklamasjon. 

 

Sak 3 - Gjennomgang av budsjett for 2024 og regnskap for 2024  

To budsjetter for 2024 og regnskap for 2023: Årsbudsjett 2024 og fagdag 2024 

- Fagdagen: Estimerte tall, fagdag går nesten i balanse. Noe tall er feile, men vil bli rettet opp.  

- Regnskap for 2023: Ble brukt en del midler på fagdagen som vi hadde. Dette kan ses på 

inntekter og utgifter. Vi bruker en del midler på å støtte KUFO-medlemmer slik at man kan 

tilby lavere pris på fagdager.  

- Ønske om å bruke penger på å være til stede på utdanningsmesser? Dette er noe styret i 

KUFO Borg undersøker nærmere.  

- Det er noen feil i regnskapet som ble tildelt var det en del feil på, så dette blir sendt ut på nytt 

til medlemmer etter årsmøtet.  

Sak 4 - Valg av nytt styre 

Kristine Lund Almås og Anne Sigrid Kristiansen er ikke på valg.   

Vigmund Djupang stiller til gjenvalg.  

3 stykker går ut: Elise Frøyen*, Ingunn Galdal og Elin Moskvil  

*går ut i permisjon i 2024 og er på valg i 2025. Styret ønsker å finne et styremedlem allerede nå, 

derfor er det flere på valg i år. Til orientering så stiller Jenny Marie Ågedal som områdetillitsvalgt i 

Follo i perioden Elise Frøyen er ute i permisjon. 

3 stiller til valg til nytt styre:  

Christoffer Gidske, Inga May Synnes – vara og  Frøydis Tørring 

 

Nytt styre ble valgt av årsmøtet ved akklamasjon.  

Styret består nå av: Kristine Lund Almås, Vigmund Djupang, Anne Sigrid Kristiansen, Christoffer 

Gidske, Inga May Synnes og Frøydis Tørring. Konstituering av nytt styre skjer ved første styremøte. 

Hvor lenger folk sitter i styret og hvilke roller man har i styret vil bli bestemt på første styremøtet. 

 



Sak 5 - Eventuelt 

 - Forslag til fagdag 2025: Samarbeidet om fagdag har vært litt krevende de siste årene, og vi får ikke 

noe drahjelp fra bispedømmet. Det gjør at vi må tenke nytt om hvordan vi gjør fagdagen fremover. I 

tillegg har vi fått tilbakemelding på at tidspunktet for fagdagen er noe uheldig med tanke på oppstart 

av semesteret. Kristine Lund Almås foreslår at vi derfor går over til å ha halvannen dags fagdag. Ønske 

om å gå tilbake til en halvannen dags fagdag deles av flere medlemmer.  

Fagdag på Solbukta før aktivitetsoppstart i januar 2025. Styret jobber videre med dette.   

Det kan være fint å samarbeide med Diakonforbundet om fagdag.  

 

- Husk å melde inn saker til styret slik at vi kan jobbe med det på de arenaene som vi kan. Meld inn 

hvis det er en stilling som lyses ut i ditt område og du er usikker på om fagforeningen er koblet på.  

 

Protokollen signert av  

 

 

 

 

Dato/Sted: ____________________   Dato/Sted: _____________________ 

 

 

 

_____________________________    ______________________________ 

Elisabeth Ytrehorn      Elise Frøyen  


